

المحترم،

إشارة رقم: 04/16-DB/CFO/08-04/16 التاريخ: 08/04/2024 السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

## Subject: Dukhan Bank Board of Directors meeting to discuss and approve Q1 2024 financial statements

With reference to the above subject, please be informed that the Board of Directors meeting of Dukhan Bank (QE Ticker: DUBK) will be held on Monday, 22 April 2024, to discuss and approve the consolidated financial statements of the Bank for the three-month period ended 31 March 2024.

Please also note that we will conduct the earnings call for the investors of the Bank, to discuss the financial and operational performance for Q1 2024, on Wednesday, 24 April 2024 at 2:00 pm Doha Time.

Your Sincerely,

## الموضوع: اجتماع مجلس إدارة بنك دخان للمناقشة والموافقة على القوائم المالية للربع الأول من العام 2024

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نود إحاطتكم علماً بأنه سيتم عقد اجتماع مجلس إدارة بنك دخان (رمز بورصة قطر: DUBK) يوم الاثنين الموافق 22 ابريل 2024، وذلك لمناقشة النتائج المالية الموحدة للبنك لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024.

كما يرجى العلم بأننا نعتزم عقد مؤتمر أرباح المستثمرين الهاتفي لمناقشة الأداء المالي للربع الأول من عام 2024، وذلك يوم الاربعاء الموافق 24 ابريل 2024 الساعة 2:00 ظهراً بتوقيت الدوحة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

أسامة أبو بكر الرئيس التنفيذي للشوؤن المالية بنك دخان

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية.